
Andrea
Růžičková

Chci být šťastná, zdravá, milována a milující. Vše 
ostatní je bonus. Herečka a modelka Andrea Růžičková 
je známá ještě pod svým dívčím jménem Kerestešová 
a hlavně díky účinkování v seriálu Vyprávěj. Nyní ale 
dočasně vyměnila filmování za mateřskou roli.
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S manželem Mikolášem Růžičkou, hudebníkem ze 
skupiny Republic of Two mají malého syna Tobiáše, takže 
má trochu jiné povinnosti i priority. Začala zase řídit 
auto, protože s dítětem nikdy nevíte, kdy se budete muset 
rychle dopravit třeba k lékaři. A kromě toho jezdí i za 
svou rodinou na Slovensko, takže potřebovala prostorný, 
pohodlný a bezpečný vůz. Vybrala si japonskou značku 
Suzuki a model S-Cross.

Sympatická herečka, která se poprvé objevila ve filmu 
Rafťáci v hlavní ženské roli, se po úloze v seriálu Vyprávěj 
zapsala do povědomí diváků jako lékařka v seriálu 
Ordinace v růžové zahradě, kam se teď po narození syna 
Tobiáše znovu naplno vrátila.

Pro svůj řidičský comeback si vybrala auto s výkonným 
motorem 1.4 BoosterJet, oceňuje také velký zavazadelník 
modelu S-Cross. Nejvíc si užívá pohodu automatické 
převodovky, protože jak sama přiznává, od získání 
řidičského průkazu nejezdila, takže v podstatě začíná od 
nuly. Automat je jí tedy velkým pomocníkem. Naopak 

manžel se rád sveze svižně, takže s oblibou přepíná volič 
jízdních režimů do sportovního módu a užívá si výkon 
silného čtyřválce.

Hned první cestu nového Suzuki pojala Andrea 
jako zátěžový test. „Jeli jsme se pochlubit k rodičům 
na Slovensko a asi si umíte představit, kolik toho 
s miminkem člověk převáží. S-Cross obstál výborně, ani 
jsem nečekala, že se ke všem těm taškám a krabicím vejde 
i kočár. Takže za prostornost od nás má Suzuki jedničku, 
stejně jako za pohodlí a ticho v kabině. Malý spal skoro 
celou cestu. Protože jsme jeli část cesty v noci, vyzkoušeli 
jsme i LEDková světla – svítí skvěle,“ pochvaluje si Andrea.

„Umíte si 
představit, kolik se 
toho s miminkem 
převáží.“
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A co si Andrea 
(nejen) o autech 
ještě myslí?

Co pro Vás znamená 
automobil?

Svoboda v pohybu. 
(pokuď se teda 
nenacházím v pražské 
dopravní špičce).

Co je pro Vás na autě 
nejdůležitější?

Bezpečnost, prostor 
a pohodlí při cestování.

Co byste na 
dnešních autech 
chtěla nejvíc 
zdokonalit?

Aby produkovala co 
nejmenší, ideálně žádné 
emise a neznečišťovala 
tak životní prostředí.

Jaké barvě auta 
dáváte přednost?

Jsem konzervativní, takže 
šedá, černá, stříbrná.

Kdy vám auto nejvíc 
pomohlo?

Pokaždé, když nás přepravuje 
plně naloženo za mou rodinou 
na východní Slovensko.

Co Vás čeká v nejbližší 
budoucnosti?

Momentálně natáčím další díly 
Ordinace v růžové zahradě 

a v nejbližší budoucnosti bych si 
ráda užila svatý klid s rodinou.

Jaké jsou Vaše cíle a plány 
pro nejbližší období?

Stejné jako plány na celý život. 
Být šťastná, zdravá, milována 
a milující. Vše ostatní je bonus.

„Auto je pro mne 
svoboda v pohybu.“

„Pomáhá 
mi vždycky, 
když jedu za 
rodinou.“


